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Aanwezig: Jan Visser (vz); Leo de Vree, Paulina Roozemeijer, Alette Becker (allen Eemsmond); Leo van Esch,  

Henk ter Veen (beiden Loppersum); Hans Fidom, Brenda Bartelink  (beiden De Marne); Ria Damhof 

(provinciaal bestuur); Henk de Weerd (verslag).   

A.m.k.: Tineke van der Schoor, Ab Bruinink (beiden Winsum); Paul Steenman (De Marne) 

 

1. Mededelingen 

 Jan Visser heeft een beknopt overzicht rondgestuurd van de taken die de afdelingen te 

wachten staan in de komende periode met een daarbij passend tijdschema. 

 Er is niemand uit Winsum (allen verhinderd), maar navraag heeft geleerd dat de voorzet 

van Jan Visser geen heftige reacties op heeft geleverd.   

 

2. Voorstelrondje 

 Jan doet wel vaker dit soort dingen en hij heeft er zin aan. Hij wil ook graag weten hoe 

groot de afdelingen zijn.   

 Eemsmond heeft 15 leden, waarvan er maar weinig jong zijn. Geen vertegenwoordiging 

meer in de gemeenteraad. 

 Loppersum (35 officiële en 10 á 15 plaatselijke leden) heeft samen met Delfzijl en 

Appingedam (25), 60 leden (DAL). Een lid van Delfzijl, Henk Berends, is weer actief 

geworden. Hij is met het bestuur op zoek naar mogelijkheden om GL in Delfzijl weer op 

de kaart te zetten. In Appingedam gebeurt niets.  

 De Marne: 32 leden, waarvan 12 mensen na de alv komen.  

 [Winsum: ongeveer 30 leden.]
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 Alleen in Loppersum is sprake van geringe ledengroei. In de rest niet.  

 

4. Voorzet Jan Visser en reacties 

 Jans tijdschema laat zien dat er niet veel tijd is om de verschillende stappen richting fusie 

en  de herindelingsverkiezingen van november 2018 te maken. Jan stelt voor de formele 

stappen snel te zetten, maar dat kan ook anders. Bijvoorbeeld meer lokaal regelen en pas 

aan het einde formeel fuseren.  

 Er komt in de nieuwe gemeente BMWE een raad van 29 zetels, waarvan 4 à 5 voor 

GroenLinks.   

 Jan vindt dat je het fusieproces in een bestuurlijk en een politiek traject moet splitsen, 

waarbij zaken als bijvoorbeeld de kandidatencommissie bij het bestuur moet liggen.  

 

De Marne en Eemsmond willen snel richting fusie. Dan heb je de tijd om iets gemeen-

schappelijks ontwikkelen. Daarvoor waren ook de drie discussieavonden georganiseerd.  

 

De GL raadsleden in Loppersum waren voor de G7, maar in de raad werd daar nauwelijks 

serieus over gesproken. Het is niet duidelijk wat er nu met de DAL gemeenten gaat gebeuren, 

maar het ligt voor de hand dat het DAL wordt (waar GL in Loppersum niet voor is) , niet 

aansluiten bij BMWE richting G7. Is het dan handig om één GL afdeling G7 te hebben?  

Voordelen G7-afdeling 

 Met een grotere afdeling en een groter bestuur heb je meer slagkracht. Dat levert synergie 

op. 

 Als DAL nu meegaat in de fusie zijn we in één keer klaar. 

                                                           
1
 De exacte cijfers op 9 maart 2017: de vier afdelingen samen hebben 159 officiële leden. Die zijn als volgt 

verdeeld: DAL: 62; De Marne: 35; Eemsmond: 15; Winsum: 47 



Nadelen G7 

 Je moet als afdeling en bestuur meerdere gemeenten bedienen.  

 Op de korte termijn moeten de verkiezingen in Appingedam, Delfzijl en Loppersum 

voorbereid worden, want die zijn al in februari 2018. Die voorbereiding wordt verstoord 

door het proces van de fusie. Als er ook een lijst komt in Delfzijl, want op zich 

nastrevingswaardig is, eist dat nog meer aandacht van het bestuur van DAL.  

 De leden in Loppersum zijn niet allemaal enthousiast voor een fusie.  

Andere overwegingen 

 De vorming van een G7-afdeling door fusie van GL-BMWE en GL-DAL kan altijd nog in 

een later stadium. 

 Uitstel betekent dat er tijd is om diepgaand met de leden te praten. 

 Het overleg tussen de afdelingen kan gewoon doorgaan ook als we twee afdelingen gaan 

krijgen. 

 

4. Afspraken 

De aanwezigen denken dat een fusie van de afdelingen voor de zomervakantie te realiseren is.  

Na de fusie kan het nieuwe bestuur zich bezig gaan houden met de voorbereiding van de 

herindelingsverkiezingen.  

  

Activiteiten  

1. De besturen spreken richting leden de intentie uit voor een fusie van de afdelingen én 

roepen kandidaten op voor het nieuwe afdelingsbestuur.  Jan schrijft daarvoor een 

voorzet voor een brief aan de leden. Die brief wordt rondgestuurd zodat iedereen 

commentaar kan leveren. Daarna eind maart verspreiding per afdeling.   
2. De afdelingsvergaderingen

2
 en de oprichtingsvergadering van de nieuwe afdeling vinden 

plaats op één dag: zaterdag 6 mei. Aanvang 11 uur met lunch. Brenda regelt een locatie 

in Winsum.  

 

Overige activiteiten 

 Elke afdeling moet de financiële stand van zaken op een rijtje zetten: iedereen stuurt dat 

overzicht naar Henk (henkdeweerd@home.nl), die de gegevens samenvoegt. 

 Hebben afdelingen hebben nog een eigen reglement? Zo ja, opsturen naar Henk 

(henkdeweerd@home.nl), die ze nader bestudeert om te zien of ze problemen zouden 

kunnen opleveren voor de fusie. Vervolgens stuurt hij ze naar Ria en Jan. Die laatste 

maakt dan een voorzet voor een beknopt afdelingsreglement waarin o.a. de 

verantwoording is geregeld voor de onderliggende fracties. 

 Website van de nieuwe afdeling presenteren bij de oprichtingsvergadering. Ria regelt dat 

met Henk.  
 

Het bestuur van Loppersum moet eigenlijk vrij snel beslissen of het mee wil gaan in de fusie. 

Dat hoeft niet in een alv. maar het is wel belangrijk dat het kader wordt geraadpleegd. Kan dat 

over drie weken duidelijk zijn? Leo en Henk denken dat dat mogelijk is. 

 

Ria neemt contact op met Winsum over procedure en datum.  

Toevoeging 11 maart: procedure en datum zijn akkoord 

 

 

                                                           
2 Opmerking: Is het wel handig om de afdelingsvergaderingen tegelijkertijd in één zaal te houden? 
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